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پس از کش و قوس های فراوان بالاخره برنامه »اسکار« با اجرای مهران مدیری به نمایش خانگی آمد. 
»اسکار« یک رئالیتی شو است که جدیدترین فعالیت مدیری پس از ساخت سریال »دراکولا« در نمایش 
خانگی به حساب می آید. »اسکار« یک رئالیتی شوی چالش محور است که مهمانان آن همگی از بازیگران 
و افراد مشهور هستند. در این برنامه، هر فرد تلاش می کند چالش خود را به خلاقانه ترین روش ممکن 
انجام دهد و رقابت بر سر تندیس اسکار خواهد بود. در این رئالیتی شو، مهران مدیری، به عنوان کارگردان 
هنری و مجری اصلی برنامه و نیما شعبان نژاد به عنوان دســتیار مجری اصلی حضور خواهند داشت. 

»اسکار« محصولی از ویستا مدیاست و از 1۸ دی ماه از شبکه نمایش خانگی پخش می شود./صباخبر

فیلم ســینمایی »دو روز دیرتر« با موضوع فرزندآوری و ازدیاد جمعیت به کارگردانی اصغر نعیمی و 
نویسندگی رضا مقصودی و حمید اکبری خامنه و براساس طرحی از سید محمد حسینی و تهیه کنندگی 
محسن شیرازی در بنیاد فرهنگی روایت فتح تولید شد. در این فیلم سینمایی سینا مهراد، پردیس احمدیه، 
فرهاد آئیش، گوهر خیر اندیش،کمند امیرسلیمانی، سیدجواد یحیوی، سیاوش چراغی پور، محمد فیلی و 
علیرضا داوودنژاد به عنوان بازیگر حضور دارند. در خلاصه داستان این فیلم طنز آمده است: »سهیل و مریم 
زوج جوانی که سودای مهاجرت دارند، علیرغم توصیه های پدر و مادر مریم از فرزندآوری خودداری می کنند. 
تا اینکه پدر مریم تصمیم می گیرد مبلغی که ازخواهرش به ارث برده را بین نوه هایش تقسیم کند... ./صباخبر

دو روز دیرتر آماده نمایش شداسکار مدیری به شبکه خانگی آمد

محمد خزاعی در گفت وگویی تازه اظهار داشت: اینکه فیلم های کمدی 
بازار سینما را در اختیار گرفته اند، مربوط به امروز نمی شود. اگر دوره های 
مختلف سینما را مورد تحلیل قرار دهید، خواهید دید همواره فیلم های 
کمدی خوب، بیشترین میزان فروش را به خود اختصاص می دهند چرا 
که با مخاطبان خود به خوبی ارتباط برقــرار می کنند و نگاه اقتصادی 
هم دارند. سوال اما اینجاست که در کنار فروش فیلم های کمدی، برای 
فیلم های دارای رویکرد فرهنگی چه باید بکنیم؟ به این نکته توجه داشته 
باشید که همین امروز در زمینه پروانه ساخت، سهم فیلم های کمدی تنها 
1۳ درصد از کل پروانه ساخت های صادر شده است. اگر شاهد هیاهویی 
در این زمینه هستیم، به دلیل بیشتر دیده شدن فیلم های کمدی است. 
همین الان که 12 فیلم در حال اکران در سینماهاست، تنها ۳ فیلم تم 

کمدی دارند.
او افزود: ما در ســازمان ســینمایی حتی مقوله تنوع ژانر را در آثار 
غیرسینمایی و فیلم کوتاه هم به عنوان یک راهبرد موکد مورد توجه قرار 
داده ایم. توجه به سلایق طیف های مختلف اجتماعی دغدغه ما است. از 
نظر ما و دوستان شــورای صنفی اکران که در حال مهندسی و طراحی 
چرخه اکران هستند، شاهد ژانربندی درستی در اکران هستیم. همین 
امروز یک فیلم اجتماعی و خانوادگی عملکرد خوبی در اکران دارد. پس 
مشکل ژانربندی در اکران نداریم اما اینکه چرا مخاطبان از برخی ژانرها 
اســتقبال نمی کنند و میزان فروش فیلم های کمدی تا این اندازه بالاتر 
است، از نکات قابل بررسی است. که این موضوع از دو زاویه نیاز به تحلیل 
و مداقه دارد؛ اول از لحاظ جامعه شناسی و روان شناسی اجتماعی و دوم از 
طریق واکاوی و ریخت شناسی فیلم های اجتماعی و فرهنگی و اینکه چرا 

مردم با این گونه آثار کمتر همراهی می کنند.
خزاعی گفت: آرزوی من اســت که فیلمی فرهنگی و اجتماعی- در 
تراز جامعه ایران- رکورد فروش را به دست آورد.  در سازمان سینمای و 

طبق قانون، تا زمانی که کف فروش یک فیلم از میزانی پایین تر نیاید، 
نمی توانیــم آن را از اکران حذف کنیم. به همیــن دلیل تنها کاری که 
توانستیم انجام دهیم این بود که فیلم »فسیل«  را با وجود فروش بسیار 

خوبی که دارد، از سرگروهی برداشتیم.
او تاکیدکرد: دوستان منتقدی که سینما را متهم به تک ژانری 

شدن می کنند همان کسانی هستند که تا دیروز مدعی 
بودند ســینما در حال نابودی اســت و در سینماها 
به زودی تخته خواهد شــد. به آن دوستان عرض 
می کنم نگاه تان را عمیق تــر کنید و از تحلیل های 
سطحی و ژورنالیستی دســت بردارید. سینما نه 
تنها تک ژانری نشــده بلکه در محتوا و ژانربندی 
در حال پوســت اندازی اســت. خزاعی در بخش 
دیگری از ایــن گفت وگو اظهار کــرد: پیش نیاز 
حرکت به سوی اعتلای فرهنگی سینما، آشتی 
دادن مخاطب با سینماست که این مهم به همت 
ســینماگران و مدیران ســینما در حال تحقق 
اســت و انتظار می رود آنهایی که دلسوز سینما 
هستند از سنگ اندازی و ایجاد حاشیه و اختلال 
پرهیز کنند.  البته امــروز طیف های مختلفی 
از خانواده ها با اطمینان خاطر ســالن سینماها 
حضور پیدا می کنند و ایــن یعنی اطمینان به 
سیاست های سازمان سینمایی در دوره جدید 
و مسیر تازه ای که آغاز شــده است. البته به 
شــخصه همچنان راضی نیستم و معتقدم تا 
دستیابی به سینمایی ایده آل راه بسیاری در 

پیش داریم./ایرنا

محمد خزاعی:

مشکل ژانربندی در اکران نداریم


